
Beantwoording vragen CDA fractie bij Subsidieverlening ten behoeve van doorstart Diemer 
Omroep Stichting 
 
Wij hebben uw vragen inzake het agendapunt “Subsidieverlening ten behoeve van doorstart Diemer 
Omroep Stichting (DOS)” van de raadsvergadering van a.s. donderdag in goede orde ontvangen.  
Om reden van het feit dat de vragen 1 t/m 4 en 6 technisch van aard zijn dan wel feitelijk aan het 
nieuwe bestuur van de DOS gesteld, hebben wij deze vragen aan dit nieuwe bestuur voorgelegd.   
Onderstaand treft u de antwoorden op uw vragen aan: 
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De brief van het nieuwe bestuur schrijft in het onderdeel van het  
organisatieplan het volgende: 
 'Radio Diemen beperkt zich niet tot radio en tv. Ook de Sociale  
Media wordt een wezenlijk onderdeel van de lokale omroep,' 
In de brief aan het college valt te lezen: 
 'De nieuwe omroep wil zich sterk manifesteren op internet en met radio.' 
  
Wil, gezien het eerste citaat en ondanks het tweede citaat, de nieuwe omroep 
toch televisie gaan verzorgen? 
Zo ja, zou er dan in digitale televisie geïnvesteerd moeten gaan worden? 
Verdient het geen aanbeveling dat, gezien de veranderende kijkbehoeften, 
videomateriaal vooral aangeboden zou dienen te worden op internet zodat 
belangstellenden kunnen kijken wanneer zij willen? 
Is streamen van video op internet niet een betere optie voor directe uitzendingen, 
bij zeer speciale evenementen, dan klassieke televisie? 

De nieuwe omroep gaat zeker televisie verzorgen. Televisie zal worden aangeboden in de 
vorm van bewegende beelden van actuele onderwerpen die zullen worden geplaatst op de 
website van de omroep en op Facebook. Er zal dus geen sprake zijn van “klassieke” televisie. 
Het verspreiden van digitale televisie is door de veelheid aan providers te kostbaar. Er wordt 
derhalve niet geïnvesteerd in digitale televisie. 
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Verdient het, gezien het digitaliseringsbeleid van de overheid op het gebied 
van etherradio, de doorzettende ontwikkelingen op nationaal en internationaal 
niveau op dit gebied, de uitstekende ontvangst van DAB+ in de regio Diemen, 
en de betaalbaarheid en eenvoudige bediening van DAB+ radio's geen aanbeveling 
om te investeren in DAB+ technologie in plaats van de verouderende en tot 
verdwijnen gedoemde FM technologie? 
 
Hoewel het gebruik van DAB+ nog steeds gering is, wordt deze techniek steeds interessanter. 
De NLPO (landelijke organisatie van lokale omroepen) heeft vorig jaar in een beperkt aantal 
gemeenten een proef laten doen. Uitkomst is dat DAB+ prima geschikt is NA de omvorming 
van lokale omroepen tot streekomroepen. Diemen is ingedeeld bij de streekomroep voor 
Amsterdam. Die omroep is nog niet van de grond gekomen. Het nieuwe bestuur van de DOS is 
sterk voor regionale samenwerking, liefst in een regio Amstelland.  
DAB+ vergt nieuwe verbindingen en investeringen en is daarmee een flinke extra kostenpost. 
FM is nog altijd de meest gebruikte techniek voor ontvangst van radio – ook (gratis!) via de 
smartphone. Veel ouderen luisterden naar de (oude) omroep via FM (en via de kabel). 
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Is de nieuwe omroep het eens met de inschatting dat FM binnen circa vijf jaar 
zal verdwijnen? Zijn er dwingende redenen om hier niet op te anticiperen? 
 
Het nieuwe bestuur heeft geen verwachting over het einde van FM. Het Ministerie van 
Economische Zaken heeft nog geen ‘afschakelmoment’ bepaald. De nieuwe lokale omroep zet 
vooral in op verspreiding via app’s. 
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In haar plannen legt de omroep sterk de nadruk op investeren in technische 
voorzieningen. Heeft de nieuwe omroep ook concreet beleid ontwikkeld om een 
grotere groep van belangstellenden aan te trekken in Diemen? 
En, gezien de maatschappelijke ontwikkelingen, heeft de omroep visie en  
beleid ontwikkeld om een betekenende factor van verbinding te worden in 
Diemen? 
 
De omroep wil een knooppunt zijn voor culturele, sportieve, sociale en politieke organisaties 

en gebeurtenissen. Radio en tv (in welke vorm dan ook) lenen zich bij uitstek voor het 

besteden van aandacht aan wat anderen in de gemeenschap organiseren. De omroep is een 

plek waar alles met een lokaal aspect samenkomt en wordt verspreid. Daarnaast ontwikkelt 

de omroep een opzet om als media meer bekend te worden.  
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Op welke manier denkt de gemeente om toezicht te gaan houden om een herhaling van een 

ondoorzichtige opbouw van schulden te voorkomen?  
 
Het (financiële) toezicht op lokale omroepen is primair belegd bij het Commissariaat voor de 
Media. Vanuit de financiële relatie die de gemeente heeft met de lokale omroep (verplicht 
doorsluizen rijksgeld uit Gemeentefonds in het kader van de gemeentelijke bekostigingsplicht) 
bestaat jaarlijks gemeentelijk toezicht op het nakomen van gemaakte (prestatie)afspraken. 
De financiële huishouding van de stichting behoort tot de verantwoordelijkheid van het 
bestuur. Desalniettemin hebben wij het vorige bestuur de afgelopen jaren herhaaldelijk 
gewezen op hun precaire financiële situatie. 
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In de brief van het nieuwe bestuur valt te lezen: "Gestreefd wordt naar een bestuur waarvan 

de leden geen directe bijdrage leveren aan programma's".   
In verband met zuiverheid van bestuur, dient dit dan niet een onvoorwaardelijke eis te zijn?  
 
In principe wil de initiatiefgroep een bestuur dat niet zelf meewerkt aan programma’s. Dat 
lukt bijna, maar nog niet helemaal. De voorzitter neemt tijdelijk zitting in het bestuur. Door 
het slechte imago en de financiële situatie van de (oude) omroep was het aanvankelijk lastig 
bestuursleden te interesseren. Bij het begin van de nieuwe omroep is het goed dat iemand 
binnen het bestuur kennis heeft van de historie van de omroep. Dit om de nieuwe koers t.o.v. 
van de vorige situatie goed te bewaken.  

 
 
 


